

# 協聯證券有限公司 Corporate Brokers Limited

## 申請 啟用 / 終止 即時股票報價服務表格

### Application Form for Activation / Termination of Streaming Stock Quote Service

#### I. 帳戶資料 Account Information

帳戶名稱 Account Name	(中文 Chinese)	(英文 English)
帳戶號碼 Account Number		身份證/商業登記證號碼 H.K. ID/B.R. Number
電郵地址 E-mail Address		聯絡電話號碼 Contact Phone Number

通訊地址 Correspondence Address

#### II. 申請啟用即時股票報價服務 Application for Using of Streaming Stock Quote Service

本人/吾等確認已閱讀及明白 貴公司所訂定之證券交易協議，及 貴公司不時修訂之電子服務使用條款，本人/吾等承諾在任何時間均會按照該等協議及條款之規定使用有關服務。本人/吾等同意支付下列之報價服務月費，並知悉無論服務於那一天開始（或結束），本人/吾等須繳付當月整月之月費，而 貴公司將向本人/吾等發出有關每月服務費的付款通知單。

I/We confirm that I/we have read and understand the provisions of the Company's Securities Trading Agreement and all provisions which the Company may amend from time to time relating to the use of Electronic Services. I/We agree to pay the monthly service charges as stated below, and acknowledge that a full month's service charge will be charged regardless of the commencement day (or termination day) of the service in the month, and the Company would send a debit note to me/us for the monthly service charges.

#### 啟用服務 Service Activation

啟用阿斯達克報價服務(每月港幣 366 元正)  
Commence AASTOCKS Service (HK\$ 366/Month)

啟用日期 Commence Date

客戶簽署 Client's Signature

日期 Date

啟用恆雲科技報價服務(每月港幣 318 元正)  
Commence Ayers VA INFO Service (HK\$ 318/Month)

啟用日期 Commence Date

客戶簽署 Client's Signature

日期 Date

#### III. 申請終止即時股票報價服務 Application for Terminating of Streaming Stock Quote Service

#### ※ 終止服務

#### Service Termination

終止阿斯達克報價服務  
Terminate AASTOCKS Service

客戶簽署 Client's Signature

日期 Date

終止恆雲科技報價服務  
Terminate Ayers VA INFO Service

客戶簽署 Client's Signature

日期 Date

是否同時終止證券買賣帳戶 Terminating securities trading account at the same time

是 Yes

否 No

※ 用戶要求終止實時報價服務，必須最少於當月月底前 5 個工作天通知本公司，否則需繳交下一個月整月之費用。

Subscriber should give at least 5 working day notice to the company before month end for termination of the service, otherwise the full monthly fee for the next month will be charged.

#### 只供本公司填寫 For Official Use Only

資料核實 Verified by	資料批核 Approved by	使用者名稱 UserID	發出/日期 Issued by/Date
		通行密碼 Password	發出/日期 Issued by/Date